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Møteinnkalling  
 

Utvalg Dato Sted 
Ungdomsrådet 12.01.2023 kl. 16:00 Asker rådhus 

 

Merknad 

Eventuelt forfall må meldes snarest på e-post: 
politisk.sekretariat@asker.kommune.no 
Vararepresentanter møter etter nærmere beskjed fra møtesekretær. 
 

Presentasjon 
• «Møteplassene skaper vi sammen»  

 
• Tema NAV – Arbeid for personer med funksjonsnedsettelse og unge som følger 

utenforskap 
  
 

Sakskart  

Saker til behandling 

1/23 22/23828-1 Godkjenning av protokoll Ungdomsrådet 24. november 
2022 

Referatsaker 

 

 

Asker, 22.12.2022 
Nora Eriksen 
Leder i Ungdomsrådet 
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
22/23828-1 Elisabeth Lannem 

Nærby 

 

Behandles av Møtedato 
Ungdomsrådet 12.01.2023 
 

Godkjenning av protokoll Ungdomsrådet 24. november 2022 

Leders forslag til vedtak: 
 
Protokoll fra Ungdomsrådet 24. november 2022 godkjennes slik den foreligger. 

 

Sammendrag og konklusjon 
 
Protokoll fra Ungdomsrådet 24. november 2022 ligger vedlagt.   

 

 

Nora Eriksen 
Leder i Ungdomsrådet 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 
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Møteprotokoll 
 

Ungdomsrådet 

Dato Tid Sted 
24.11.2022 16:00 – 19:30 Asker rådhus 

 

Møtet ble ledet av Nora Eriksen. 

Til stede:  

Funksjon Navn Møtte for 

Leder i utvalg Nora Eriksen  
Nestleder Brage Kåsa Skarstein  
Utvalgsmedlem Matias Altern Vedal  
Utvalgsmedlem Maia Hollender  
Utvalgsmedlem Eira Erlandsen-Sele  
Utvalgsmedlem Sofie Lampe Andreassen  
Utvalgsmedlem Leah Henden  
Utvalgsmedlem Tobias Waage Bremnes  
Utvalgsmedlem Kamilla Meland  
Utvalgsmedlem Anton Toft Dahl  
Utvalgsmedlem Nichlas Loe-Dahl  
   
 

 

Administrasjonen Rådgiver Hege Oshaug  

Protokollfører Jorunn Sørlie Tryti   

Møtet ble satt med 11 medlemmer til stede. Det var ingen merknader til innkallingen 
eller habilitet. 
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Saksliste Side 

Saker til behandling 

44/22 22/00967-48 Godkjenning av protokoll 27.10.22 3 

45/22 22/19570-1 Lovpålagte råd - møtekalender 2023 3 

46/22 22/17459-2 Høringssvar til NOU 2022:9 - En åpen og opplyst offentlig 
samtale 

5 

47/22 22/17985-1 Kapasitet og organisering av skolehelsetjenesten 8 

48/22 22/18132-1 Sætre barneskole og ungdomsskole - lokasjon og løsning 11 

49/22 22/14092-23 Temaplan - Mestre hele livet - psykisk helse og rus - 
2.gangsbehandling 

12 

50/22 22/19220-1 Tilleggsinnstilling til Handlingsprogram 2023-2026 14 
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Saker til behandling 

44/22 Godkjenning av protokoll 27.10.22 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Ungdomsrådet 24.11.2022 44/22 
 

Leders forslag til vedtak:  

 

1. Protokoll fra ungdomsrådet 27.10.22 godkjennes slik den foreligger. 

 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Protokoll fra ungdomsrådet 27.10.22 godkjennes slik den foreligger. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

45/22 Lovpålagte råd - møtekalender 2023 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 24.11.2022 27/22 
2 Ungdomsrådet 24.11.2022 45/22 
3 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

24.11.2022 29/22 

 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Saker til behandling

44/22 Godkjenning av protokoll 27.10.22

Behandlet av
1 Ungdomsrådet

Leders forslag til vedtak:

1. Protokoll fra ungdomsrådet 27.10.22 godkjennes slik den foreligger.

Behandling

Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

Vedtak

1. Protokoll fra ungdomsrådet 27.10.22 godkjennes slik den foreligger.

[Lagre vedtak]

45/22 Lovpålagte råd - møtekalender 2023

Behandlet av
1 Eldrerådet
2 Ungdomsrådet
3 Råd for personer med
funksjonsnedsettelse

Møtedato
24.11.2022

Møtedato
24.11.2022
24.11.2022
24.11.2022

Saksnr.
44/22

Saksnr.
27/22
45/22
29/22

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
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1. Rådene avholder sine møter følgende datoer: 

• 12.  januar 
•  9. februar 
• 16. mars 
• 20. april 
• 25. mai 
• 26. oktober 
• 23. november 

2. Eldrerådet (ELR) innkalles til kl. 12:00 

Ungdomsrådet (UR) innkalles til kl. 16:00 

Råd for personer med funksjonsnedsettelse (RPF) innkalles til kl. 16:00 

 

 

Behandling 

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Rådene avholder sine møter følgende datoer: 

• 12.  januar 
•  9. februar 
• 16. mars 
• 20. april 
• 25. mai 
• 26. oktober 
• 23. november 

2. Eldrerådet (ELR) innkalles til kl. 12:00 

Ungdomsrådet (UR) innkalles til kl. 16:00 

Råd for personer med funksjonsnedsettelse (RPF) innkalles til kl. 16:00 

 

1. Rådene avholder sine møter følgende datoer:

• 12. januar
• 9. februar
• 16. mars
• 20. april
• 25. mai
• 26. oktober
• 23. november

2. Eldrerådet (ELR) innkalles til kl. 12:00

Ungdomsrådet (UR) innkalles til kl. 16:00

Råd for personer med funksjonsnedsettelse (RPF) innkalles til kl. 16:00

Behandling

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak

1. Rådene avholder sine møter følgende datoer:

• 12. januar
• 9. februar
• 16. mars
• 20. april
• 25. mai
• 26. oktober
• 23. november

2. Eldrerådet (ELR) innkalles til kl. 12:00

Ungdomsrådet (UR) innkalles til kl. 16:00

Råd for personer med funksjonsnedsettelse (RPF) innkalles til kl. 16:00
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[Lagre vedtak]  

 

 

46/22 Høringssvar til NOU 2022:9 - En åpen og opplyst offentlig samtale 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

24.11.2022 28/22 

2 Eldrerådet 24.11.2022 29/22 
3 Ungdomsrådet 24.11.2022 46/22 
4 Formannskapet 10.01.2023  
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

 

1. Asker kommune gir følgende høringssvar til Kultur- og likestillingsdepartementet 
til NOU 2022:9 – En åpen og opplyst offentlig samtale: 

«Asker kommune mener ytringsfrihetskommisjonens utredning NOU 2022:9 gir 
en god og grundig gjennomgang av status og utfordringer for retten til å ytre seg 
fritt i Norge. Kommunen slutter seg til ytringsfrihetskommisjonens forslag til 
lovendringer og de øvrige anbefalte tiltak og utredninger for å bedre vilkårene 
for retten til ytringsfrihet slik disse er fremlagt i NOU 2022:9».   

 

 

Behandling 

Juridisk rådgiver Linda Vindenes innledet saken og svarte på oppklarende spørsmål. 

Hollender fremmet følgende punkter som ønskes tatt med i høringsuttalelsen: 

• Ungdomsrådet mener forhåndssensur for å hensynta retningslinjer på sosiale 
medier bør ses nærmere på 

 
• Ungdomsrådet mener at Norge burde samarbeide med EU for å ivareta 

ytringsfriheten i algoritmebaserte medier. Falske kontoer og lignende på nettet 
må bekjempes enda mer 

 

[Lagre vedtak]

46/22 Høringssvar til NOU 2022:9 - En åpen og opplyst offentlig samtale

Behandlet av Møtedato Saksnr.
1 Råd for personer med 24.11.2022 28/22
funksjonsnedsettelse
2 Eldrerådet 24.11.2022 29/22
3 Ungdomsrådet 24.11.2022 46/22
4 Formannskapet 10.01.2023

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Asker kommune gir følgende høringssvar til Kultur- og likestillingsdepartementet
til NOU 2022:9 - En åpen og opplyst offentlig samtale:

«Asker kommune mener ytringsfrihetskommisjonens utredning NOU 2022:9 gir
en god og grundig gjennomgang av status og utfordringer for retten til å ytre seg
fritt i Norge. Kommunen slutter seg til ytringsfrihetskommisjonens forslag til
lovendringer og de øvrige anbefalte tiltak og utredninger for å bedre vilkårene
for retten til ytringsfrihet slik disse er fremlagt i NOU 2022:9».

Behandling

Juridisk rådgiver Linda Vindenes innledet saken og svarte på oppklarende spørsmål.

Hollender fremmet følgende punkter som ønskes tatt med i høringsuttalelsen:

• Ungdomsrådet mener forhåndssensur for å hensynta retningslinjer på sosiale
medier bør ses nærmere på

• Ungdomsrådet mener at Norge burde samarbeide med EU for å ivareta
ytringsfriheten i algoritmebaserte medier. Falske kontoer og lignende på nettet
må bekjempes enda mer
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• Ungdomsrådet er bekymret for privatisering av det offentlige rom, og 
fremveksten av algoritmebaserte medier. Ungdomsrådet mener unges 
ytringsfrihet og nyhetsvaner bør vies mer plass. Mange unge får f. eks nyheter 
fra sosiale medier og ikke-redaktørstyrte medier 
 

• Ungdomsrådet mener at ikke bare unge bør læres opp i netthets, kildekritikk 
og nettvaner, men også eldre generasjoner, som ikke har vokst opp med 
internett 

 

• Ungdomsrådet mener kommunale sakspapirer bør skrives på et enklere 
språk, slik at informasjonen blir reelt tilgjengelig for flest mulig 

 

• Ungdomsrådet mener påvirkningsoperasjoner fra fremmede stater, særlig 
med tanke på destabilisering og valggjennomførelse, bør vies mer plass 

 

• Det bør ses nærmere på hvorvidt mennesker med polariserende meninger 
bør ha samme eksponering til algoritmebaserte medier. Ytringsfriheten til 
disse menneskene skal altså ikke begrenses, men muligheten for å få 
ytringene eksponert bør utredes nærmere  

 

Etter råd fra juridisk rådgiver Linda Vindenes ble ungdomsrådet oppfordret til å 
sende en egen høringsuttalelse. 

Ungdomsrådet fremmet forslag til nytt punkt 2; 
Ungdomsrådet utarbeider et eget høringssvar der følgende momenter vektlegges 
(Hollenders punkter): 
 

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Forslag til nytt punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 
Forslag fra Hollender ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak  

1. Asker kommune gir følgende høringssvar til Kultur- og likestillingsdepartementet 
til NOU 2022:9 – En åpen og opplyst offentlig samtale: 

«Asker kommune mener ytringsfrihetskommisjonens utredning NOU 2022:9 gir 
en god og grundig gjennomgang av status og utfordringer for retten til å ytre seg 

• Ungdomsrådet er bekymret for privatisering av det offentlige rom, og
fremveksten av algoritmebaserte medier. Ungdomsrådet mener unges
ytringsfrihet og nyhetsvaner bør vies mer plass. Mange unge får f. eks nyheter
fra sosiale medier og ikke-redaktørstyrte medier

• Ungdomsrådet mener at ikke bare unge bør læres opp i netthets, kildekritikk
og nettvaner, men også eldre generasjoner, som ikke har vokst opp med
internett

• Ungdomsrådet mener kommunale sakspapirer bør skrives på et enklere
språk, slik at informasjonen blir reelt tilgjengelig for flest mulig

• Ungdomsrådet mener påvirkningsoperasjoner fra fremmede stater, særlig
med tanke på destabilisering og valggjennomførelse, bør vies mer plass

• Det bør ses nærmere på hvorvidt mennesker med polariserende meninger
bør ha samme eksponering til algoritmebaserte medier. Ytringsfriheten til
disse menneskene skal altså ikke begrenses, men muligheten for å få
ytringene eksponert bør utredes nærmere

Etter råd fra juridisk rådgiver Linda Vindenes ble ungdomsrådet oppfordret til å
sende en egen høringsuttalelse.

Ungdomsrådet fremmet forslag til nytt punkt 2;
Ungdomsrådet utarbeider et eget høringssvar der følgende momenter vektlegges
(Hollenders punkter):

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt.
Forslag til nytt punkt 2 ble enstemmig vedtatt.
Forslag fra Hollender ble enstemmig vedtatt.

Vedtak

1. Asker kommune gir følgende høringssvar til Kultur- og likestillingsdepartementet
til NOU 2022:9 - En åpen og opplyst offentlig samtale:

«Asker kommune mener ytringsfrihetskommisjonens utredning NOU 2022:9 gir
en god og grundig gjennomgang av status og utfordringer for retten til å ytre seg
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fritt i Norge. Kommunen slutter seg til ytringsfrihetskommisjonens forslag til 
lovendringer og de øvrige anbefalte tiltak og utredninger for å bedre vilkårene 
for retten til ytringsfrihet slik disse er fremlagt i NOU 2022:9».   

2. Ungdomsrådet utarbeider et eget høringssvar der følgende momenter 
vektlegges: 

• Ungdomsrådet mener forhåndssensur for å hensynta retningslinjer på 
sosiale medier bør ses nærmere på 

 
• Ungdomsrådet mener at Norge burde samarbeide med EU for å ivareta 

ytringsfriheten i algoritmebaserte medier. Falske kontoer og lignende på 
nettet må bekjempes enda mer 

 

• Ungdomsrådet er bekymret for privatisering av det offentlige rom, og 
fremveksten av algoritmebaserte medier. Ungdomsrådet mener unges 
ytringsfrihet og nyhetsvaner bør vies mer plass. Mange unge får f. eks 
nyheter fra sosiale medier og ikke-redaktørstyrte medier 
 

• Ungdomsrådet mener at ikke bare unge bør læres opp i netthets, 
kildekritikk og nettvaner, men også eldre generasjoner, som ikke har 
vokst opp med internett 

 

• Ungdomsrådet mener kommunale sakspapirer bør skrives på et enklere 
språk, slik at informasjonen blir reelt tilgjengelig for flest mulig 

 

• Ungdomsrådet mener påvirkningsoperasjoner fra fremmede stater, 
særlig med tanke på destabilisering og valggjennomførelse, bør vies mer 
plass 

 

• Det bør ses nærmere på hvorvidt mennesker med polariserende 
meninger bør ha samme eksponering til algoritmebaserte medier. 
Ytringsfriheten til disse menneskene skal altså ikke begrenses, men 
muligheten for å få ytringene eksponert bør utredes nærmere  

 

 

[Lagre vedtak]  

fritt i Norge. Kommunen slutter seg til ytringsfrihetskommisjonens forslag til
lovendringer og de øvrige anbefalte tiltak og utredninger for å bedre vilkårene
for retten til ytringsfrihet slik disse er fremlagt i NOU 2022:9».

2. Ungdomsrådet utarbeider et eget høringssvar der følgende momenter
vektlegges:

• Ungdomsrådet mener forhåndssensur for å hensynta retningslinjer på
sosiale medier bør ses nærmere på

• Ungdomsrådet mener at Norge burde samarbeide med EU for å ivareta
ytringsfriheten i algoritmebaserte medier. Falske kontoer og lignende på
nettet må bekjempes enda mer

• Ungdomsrådet er bekymret for privatisering av det offentlige rom, og
fremveksten av algoritmebaserte medier. Ungdomsrådet mener unges
ytringsfrihet og nyhetsvaner bør vies mer plass. Mange unge får f. eks
nyheter fra sosiale medier og ikke-redaktørstyrte medier

• Ungdomsrådet mener at ikke bare unge bør læres opp i netthets,
kildekritikk og nettvaner, men også eldre generasjoner, som ikke har
vokst opp med internett

• Ungdomsrådet mener kommunale sakspapirer bør skrives på et enklere
språk, slik at informasjonen blir reelt tilgjengelig for flest mulig

• Ungdomsrådet mener påvirkningsoperasjoner fra fremmede stater,
særlig med tanke på destabilisering og valggjennomførelse, bør vies mer
plass

• Det bør ses nærmere på hvorvidt mennesker med polariserende
meninger bør ha samme eksponering til algoritmebaserte medier.
Ytringsfriheten til disse menneskene skal altså ikke begrenses, men
muligheten for å få ytringene eksponert bør utredes nærmere

[Lagre vedtak]

7/20



 

  8/20 

 

 

47/22 Kapasitet og organisering av skolehelsetjenesten 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Ungdomsrådet 24.11.2022 47/22 
2 Utvalg for oppvekst 29.11.2022 62/22 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak:  

 

1. Utredning om kapasitet og organisering av skolehelsetjenesten tas til 
orientering.  

 

 

Behandling 

Direktør Kai Lund innledet saken og svarte på oppklarende spørsmål. 

Andreassen fremmet følgende forslag: 

1. Med for lite tilstedeværelse av helsesykepleiere, kan ett alternativ være å 
ansette flere sosialarbeidere som kan skape lavterskeltilbud for barn og 
ungdom som ønsker å snakke med en lyttende voksen.    

2. Dersom helsesykepleieren har mange skoler, elever og arbeid vil deres 
fleksibilitet og mulighet til å lytte og la alle elevene som trenger en å snakke 
med, minske. Barn vil dermed ikke få tilstrekkelig med hjelp, noe som kan føre 
til langtidsvarende utfordringer som kan resultere i større utgifter for 
kommunen.  

3. Det er viktig at vi tar vare på og skåner de helsesykepleierne vi har fra før av. 
Helsepsykepleiere vi har i kommunen får mye ansvar for flere skoler, arbeidet 
deres bli dermed svært krevende, dersom de må fortsette med så høye 
arbeidskrav vil dette ikke være bærekraftig, og kan føre til at enkelte sier opp 
jobben og vi står igjen med enda færre helsesykepleiere enn vi hadde i 
utgangspunktet.  

Hollender fremmet følgende forslag: 

47/22 Kapasitet og organisering av skolehelsetjenesten

Behandlet av
1 Ungdomsrådet
2 Utvalg for oppvekst

Møtedato
24.11.2022
29.11.2022

Saksnr.
47/22
62/22

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Utredning om kapasitet og organisering av skolehelsetjenesten tas til
orientering.

Behandling

Direktør Kai Lund innledet saken og svarte på oppklarende spørsmål.

Andreassen fremmet følgende forslag:

1. Med for lite tilstedeværelse av helsesykepleiere, kan ett alternativ være å
ansette flere sosialarbeidere som kan skape lavterskeltilbud for barn og
ungdom som ønsker å snakke med en lyttende voksen.

2. Dersom helsesykepleieren har mange skoler, elever og arbeid vil deres
fleksibilitet og mulighet til å lytte og la alle elevene som trenger en å snakke
med, minske. Barn vil dermed ikke få tilstrekkelig med hjelp, noe som kan føre
til langtidsvarende utfordringer som kan resultere i større utgifter for
kommunen.

3. Det er viktig at vi tar vare på og skåner de helsesykepleierne vi har fra før av.
Helsepsykepleiere vi har i kommunen får mye ansvar for flere skoler, arbeidet
deres bli dermed svært krevende, dersom de må fortsette med så høye
arbeidskrav vil dette ikke være bærekraftig, og kan føre til at enkelte sier opp
jobben og vi står igjen med enda færre helsesykepleiere enn vi hadde i
utgangspunktet.

Hollender fremmet følgende forslag:
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1. Ungdomsrådet mener at skolehelsetjenesten må ses i sammenheng med 
resten av helsetilbudet. Andre ressurspersoner, som skolepsykologer, miljø- 
og sosialarbeidere er også viktig. Kutt i ikke-lovpålagte tjenester som avlaster 
helsesykepleiere har direkte konsekvenser for kapasiteten til 
helsesykepleiere. 

 

2. Ungdomsrådet mener det må være et minimumsmål at helsesykepleier er 
tilgjengelig hver dag på skolen. 

 

3. Ungdomsrådet mener normen for helsesykepleiere i skolen er alt for lavt, 
særlig på høyere alderstrinn 

 
4. Helsesykepleiere inngår i lavterskeltilbudet til unge. Helsesykepleiere har en 

viktig rolle i å forebygge langvarig sykdom blant unge. Å kutte i forebyggende 
tjenester vil kunne føre til økte utgifter på lengre sikt for kommunen. 
 

Toft Dahl fremmet følgende forslag: 
Asker ungdomsråd mener det er viktig å sette inn skolepsykologer på skoler som 
sliter mer enn andre. 
 
Eriksen fremmet følgende forslag: 
Ungdomsrådet mener det er viktig å se på mulighetene for å gjøre det attraktivt for 
helsesykepleiere å søke jobb i kommunene. 
 
Votering: 

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Forslag fremmet av Andreassen i 3 punkter ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fremmet av Hollender fikk følgende votering: 
Punkt 1 og 2 ble enstemmig vedtatt 
Punkt 3 ble vedtatt mot 2 stemmer (Kåsa Skarstein og Waage Bremnes)  
Punkt 4 ble enstemmig vedtatt 
 
Forslag fremmet av Toft Dahl ble enstemmig vedtatt 
Forslag fremmet av Eriksen ble enstemmig vedtatt. 
 
Innstilling 

1. Utredning om kapasitet og organisering av skolehelsetjenesten tas til 
orientering.  

1. Ungdomsrådet mener at skolehelsetjenesten må ses i sammenheng med
resten av helsetilbudet. Andre ressurspersoner, som skolepsykologer, miljø-
og sosialarbeidere er også viktig. Kutt i ikke-lovpålagte tjenester som avlaster
helsesykepleiere har direkte konsekvenser for kapasiteten til
helsesykepleiere.

2. Ungdomsrådet mener det må være et minimumsmål at helsesykepleier er
tilgjengelig hver dag på skolen.

3. Ungdomsrådet mener normen for helsesykepleiere i skolen er alt for lavt,
særlig på høyere alderstrinn

4. Helsesykepleiere inngår i lavterskeltilbudet til unge. Helsesykepleiere har en
viktig rolle i å forebygge langvarig sykdom blant unge. A kutte i forebyggende
tjenester vil kunne føre til økte utgifter på lengre sikt for kommunen.

Toft Dahl fremmet følgende forslag:
Asker ungdomsråd mener det er viktig å sette inn skolepsykologer på skoler som
sliter mer enn andre.

Eriksen fremmet følgende forslag:
Ungdomsrådet mener det er viktig å se på mulighetene for å gjøre det attraktivt for
helsesykepleiere å søke jobb i kommunene.

Votering:

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt.
Forslag fremmet av Andreassen i 3 punkter ble enstemmig vedtatt.

Forslag fremmet av Hollender fikk følgende votering:
Punkt 1 og 2 ble enstemmig vedtatt
Punkt 3 ble vedtatt mot 2 stemmer (Kåsa Skarstein og Waage Bremnes)
Punkt 4 ble enstemmig vedtatt

Forslag fremmet av Toft Dahl ble enstemmig vedtatt
Forslag fremmet av Eriksen ble enstemmig vedtatt.

Innstilling

1. Utredning om kapasitet og organisering av skolehelsetjenesten tas til
orientering.
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2. Ungdomsrådet har følgende innspill til det videre arbeid  
 

• Med for lite tilstedeværelse av helsesykepleiere, kan ett alternativ være å 
ansette flere sosialarbeidere som kan skape lavterskeltilbud for barn og 
ungdom som ønsker å snakke med en lyttende voksen. 
 

• Dersom helsesykepleieren har mange skoler, elever og arbeid vil deres 
fleksibilitet og mulighet til å lytte og la alle elevene som trenger en å 
snakke med, minske. Barn vil dermed ikke få tilstrekkelig med hjelp, noe 
som kan føre til langtidsvarende utfordringer som kan resultere i større 
utgifter for kommunen.  
 

• Det er viktig at vi tar vare på og skåner de helsesykepleierne vi har fra 
før av. Helsepsykepleiere vi har i kommunen får mye ansvar for flere 
skoler, arbeidet deres bli dermed svært krevende, dersom de må 
fortsette med så høye arbeidskrav vil dette ikke være bærekraftig, og kan 
føre til at enkelte sier opp jobben og vi står igjen med enda færre 
helsesykepleiere enn vi hadde i utgangspunktet.  
 

• Ungdomsrådet mener at skolehelsetjenesten må ses i sammenheng med 
resten av helsetilbudet. Andre ressurspersoner, som skolepsykologer, 
miljø- og sosialarbeidere er også viktig. Kutt i ikke-lovpålagte tjenester 
som avlaster helsesykepleiere har direkte konsekvenser for kapasiteten 
til helsesykepleiere. 
 

• Ungdomsrådet mener det må være et minimumsmål at helsesykepleier 
er tilgjengelig hver dag på skolen. 
 

• Ungdomsrådet mener normen for helsesykepleiere i skolen er alt for lavt, 
særlig på høyere alderstrinn 
 

• Helsesykepleiere inngår i lavterskeltilbudet til unge. Helsesykepleiere har 
en viktig rolle i å forebygge langvarig sykdom blant unge. Å kutte i 
forebyggende tjenester vil kunne føre til økte utgifter på lengre sikt for 
kommunen. 
 

• Asker ungdomsråd mener det er viktig å sette inn skolepsykologer på 
skoler som sliter mer enn andre. 
 

• Ungdomsrådet mener det er viktig å se på mulighetene for å gjøre det 
attraktivt for helsesykepleiere å søke jobb i kommunene. 

 

2. Ungdomsrådet har følgende innspill til det videre arbeid

• Med for lite tilstedeværelse av helsesykepleiere, kan ett alternativ være å
ansette flere sosialarbeidere som kan skape lavterskeltilbud for barn og
ungdom som ønsker å snakke med en lyttende voksen.

• Dersom helsesykepleieren har mange skoler, elever og arbeid vil deres
fleksibilitet og mulighet til å lytte og la alle elevene som trenger en å
snakke med, minske. Barn vil dermed ikke få tilstrekkelig med hjelp, noe
som kan føre til langtidsvarende utfordringer som kan resultere i større
utgifter for kommunen.

• Det er viktig at vi tar vare på og skåner de helsesykepleierne vi har fra
før av. Helsepsykepleiere vi har i kommunen får mye ansvar for flere
skoler, arbeidet deres bli dermed svært krevende, dersom de må
fortsette med så høye arbeidskrav vil dette ikke være bærekraftig, og kan
føre til at enkelte sier opp jobben og vi står igjen med enda færre
helsesykepleiere enn vi hadde i utgangspunktet.

• Ungdomsrådet mener at skolehelsetjenesten må ses i sammenheng med
resten av helsetilbudet. Andre ressurspersoner, som skolepsykologer,
miljø- og sosialarbeidere er også viktig. Kutt i ikke-lovpålagte tjenester
som avlaster helsesykepleiere har direkte konsekvenser for kapasiteten
til helsesykepleiere.

• Ungdomsrådet mener det må være et minimumsmål at helsesykepleier
er tilgjengelig hver dag på skolen.

• Ungdomsrådet mener normen for helsesykepleiere i skolen er alt for lavt,
særlig på høyere alderstrinn

• Helsesykepleiere inngår i lavterskeltilbudet til unge. Helsesykepleiere har
en viktig rolle i å forebygge langvarig sykdom blant unge. A kutte i
forebyggende tjenester vil kunne føre til økte utgifter på lengre sikt for
kommunen.

• Asker ungdomsråd mener det er viktig å sette inn skolepsykologer på
skoler som sliter mer enn andre.

• Ungdomsrådet mener det er viktig å se på mulighetene for å gjøre det
attraktivt for helsesykepleiere å søke jobb i kommunene.
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[Lagre vedtak]  

 

 

48/22 Sætre barneskole og ungdomsskole - lokasjon og løsning 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Ungdomsrådet 24.11.2022 48/22 
1 Utvalg for oppvekst 29.11.2022 61/22 
2 Utvalg for medborgerskap 01.12.2022 56/22 
3 Formannskapet 06.12.2022  
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

 

1. Mulighetsstudie for ny barneskole i Sætre skolekrets på Grytnes legges til grunn 
for den videre planleggingen. 

2. Ny ungdomsskole på Sætre lokaliseres på Grytnes - Alternativ A. 

3. Det legges opp til at skoleanlegget gjennomføres i to trinn: 

a) Trinn 1: Barneskole og flerbrukshall/turnhall (2026/27) 
b) Trinn 2: Ny ungdomsskole (når kapasitetsbehovet tilsier dette) 

4. Reguleringsarbeid, skisse og forprosjekt for ny barneskole, ungdomsskole og 
flerbrukshall/turnhall på Grytnes – alternativ A startes opp. 

5. Avsatte midler på 60,5 MNOK i forslag til Handlingsprogram 2023-2026 for ny 
turnhall i Asker Syd søkes innarbeidet i skoleprosjektet på Grytnes for 
realisering av turnhall kombinert med spilleflate for ballspill. 

6. Kommunedirektøren kommer tilbake med ny sak når skisse og forprosjekt 
foreligger. 

 

 

[Lagre vedtak]

48/22 Sætre barneskole og ungdomsskole - lokasjon og løsning

Behandlet av
1 Ungdomsrådet
1 Utvalg for oppvekst
2 Utvalg for medborgerskap
3 Formannskapet

Møtedato
24.11.2022
29.11.2022
01.12.2022
06.12.2022

Saksnr.
48/22
61/22
56/22

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Mulighetsstudie for ny barneskole i Sætre skolekrets på Grytnes legges til grunn
for den videre planleggingen.

2. Ny ungdomsskole på Sætre lokaliseres på Grytnes - Alternativ A.

3. Det legges opp til at skoleanlegget gjennomføres i to trinn:

a) Trinn 1: Barneskole og flerbrukshall/turnhall (2026/27)
b) Trinn 2: Ny ungdomsskole (når kapasitetsbehovet tilsier dette)

4. Reguleringsarbeid, skisse og forprosjekt for ny barneskole, ungdomsskole og
flerbrukshall/turnhall på Grytnes - alternativ A startes opp.

5. Avsatte midler på 60,5 MNOK i forslag til Handlingsprogram 2023-2026 for ny
turnhall i Asker Syd søkes innarbeidet i skoleprosjektet på Grytnes for
realisering av turnhall kombinert med spilleflate for ballspill.

6. Kommunedirektøren kommer tilbake med ny sak når skisse og forprosjekt
foreligger.
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Behandling 

Avdelingsleder Klaus Øiseth innledet saken og svarte på oppklarende spørsmål. 

Kommunedirektørens innstilling i 6 punkter ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling 

1. Mulighetsstudie for ny barneskole i Sætre skolekrets på Grytnes legges til grunn 
for den videre planleggingen. 

2. Ny ungdomsskole på Sætre lokaliseres på Grytnes - Alternativ A. 

3. Det legges opp til at skoleanlegget gjennomføres i to trinn: 

a) Trinn 1: Barneskole og flerbrukshall/turnhall (2026/27) 
b) Trinn 2: Ny ungdomsskole (når kapasitetsbehovet tilsier dette) 

4. Reguleringsarbeid, skisse og forprosjekt for ny barneskole, ungdomsskole og 
flerbrukshall/turnhall på Grytnes – alternativ A startes opp. 

5. Avsatte midler på 60,5 MNOK i forslag til Handlingsprogram 2023-2026 for ny 
turnhall i Asker Syd søkes innarbeidet i skoleprosjektet på Grytnes for 
realisering av turnhall kombinert med spilleflate for ballspill. 

6. Kommunedirektøren kommer tilbake med ny sak når skisse og forprosjekt 
foreligger. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

49/22 Temaplan - Mestre hele livet - psykisk helse og rus - 2.gangsbehandling 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Eldrerådet 24.11.2022 30/22 
2 Ungdomsrådet 24.11.2022 49/22 
3 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

24.11.2022 27/22 

4 Utvalg for velferd 29.11.2022 43/22 
5 Kommunestyret 31.01.2023  
 

Behandling

Avdelingsleder Klaus Øiseth innledet saken og svarte på oppklarende spørsmål.

Kommunedirektørens innstilling i 6 punkter ble enstemmig vedtatt.

Innstilling

1. Mulighetsstudie for ny barneskole i Sætre skolekrets på Grytnes legges til grunn
for den videre planleggingen.

2. Ny ungdomsskole på Sætre lokaliseres på Grytnes - Alternativ A.

3. Det legges opp til at skoleanlegget gjennomføres i to trinn:

a) Trinn 1: Barneskole og flerbrukshall/turnhall (2026/27)
b) Trinn 2: Ny ungdomsskole (når kapasitetsbehovet tilsier dette)

4. Reguleringsarbeid, skisse og forprosjekt for ny barneskole, ungdomsskole og
flerbrukshall/turnhall på Grytnes - alternativ A startes opp.

5. Avsatte midler på 60,5 MNOK i forslag til Handlingsprogram 2023-2026 for ny
turnhall i Asker Syd søkes innarbeidet i skoleprosjektet på Grytnes for
realisering av turnhall kombinert med spilleflate for ballspill.

6. Kommunedirektøren kommer tilbake med ny sak når skisse og forprosjekt
foreligger.

[Lagre vedtak]

49/22 Temaplan - Mestre hele livet - psykisk helse og rus - 2.gangsbehandling

Behandlet av Møtedato Saksnr.
1 Eldrerådet 24.11.2022 30/22
2 Ungdomsrådet 24.11.2022 49/22
3 Råd for personer med 24.11.2022 27/22
funksjonsnedsettelse
4 Utvalg for velferd 29.11.2022 43/22
5 Kommunestyret 31.01.2023
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1. Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

2. Temaplan Mestre hele livet – psykisk helse og rus 2023–2035, med følgende 
innsatsområder og tilhørende strategier, vedtas. 
Innsatsområdene er: 

 
• Inkludering, deltakelse og fritid  
• Utdanning, arbeid og aktivitet  
• Bolig og bomiljø  
• Helhetlige og mestringsbaserte tjenester  
• Familie, nettverk og pårørende  
• Kompetanse og innovasjon  

 
3. Implementering av planen skjer gjennom: 

 
• ordinær virksomhetsplanlegging 
• årlig rullering av Handlingsprogrammet, ved tiltak med økonomisk 

konsekvens 
• egne saker – tiltak av prinsipiell karakter 

 
4. Rapportering på arbeidet skjer gjennom kommunens årshjulsprosesser 

 

Behandling 

Rådgiver Kristin Opsahl innledet saken. Rådgiver Dag Erik Johnsen var også til 
stede under behandling av saken. 

Kommunedirektørens innstilling i 3 punkter ble enstemmig vedtatt. 

Innstilling 

1. Temaplan Mestre hele livet – psykisk helse og rus 2023–2035, med 
følgende innsatsområder og tilhørende strategier, vedtas. 
Innsatsområdene er: 

 
• Inkludering, deltakelse og fritid  
• Utdanning, arbeid og aktivitet  
• Bolig og bomiljø  
• Helhetlige og mestringsbaserte tjenester  
• Familie, nettverk og pårørende  
• Kompetanse og innovasjon  

1. Kommunedirektørens forslag til vedtak:

2. Temaplan Mestre hele livet - psykisk helse og rus 2023-2035, med følgende
innsatsområder og tilhørende strategier, vedtas.
Innsatsområdene er:

• Inkludering, deltakelse og fritid
• Utdanning, arbeid og aktivitet
• Bolig og bomiljø
• Helhetlige og mestringsbaserte tjenester
• Familie, nettverk og pårørende
• Kompetanse og innovasjon

3. Implementering av planen skjer gjennom:

• ordinær virksomhetsplanlegging
• årlig rullering av Handlingsprogrammet, ved tiltak med økonomisk

konsekvens
• egne saker - tiltak av prinsipiell karakter

4. Rapportering på arbeidet skjer gjennom kommunens årshjulsprosesser

Behandling

Rådgiver Kristin Opsahl innledet saken. Rådgiver Dag Erik Johnsen var også til
stede under behandling av saken.

Kommunedirektørens innstilling i 3 punkter ble enstemmig vedtatt.

Innstilling

1. Temaplan Mestre hele livet- psykisk helse og rus 2023-2035, med
følgende innsatsområder og tilhørende strategier, vedtas.
Innsatsområdene er:

• Inkludering, deltakelse og fritid
• Utdanning, arbeid og aktivitet
• Bolig og bomiljø
• Helhetlige og mestringsbaserte tjenester
• Familie, nettverk og pårørende
• Kompetanse og innovasjon
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2. Implementering av planen skjer gjennom: 
 
• ordinær virksomhetsplanlegging 
• årlig rullering av Handlingsprogrammet, ved tiltak med økonomisk 

konsekvens 
• egne saker – tiltak av prinsipiell karakter 

3. Rapportering på arbeidet skjer gjennom kommunens årshjulsprosesser 
 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

50/22 Tilleggsinnstilling til Handlingsprogram 2023-2026 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Formannskapet 22.11.2022 230/22 
2 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

24.11.2022 26/22 

3 Eldrerådet 24.11.2022 28/22 
4 Ungdomsrådet 24.11.2022 50/22 
5 Kommunestyret 13.12.2022  
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

1. Handlingsprogram 2023-2026  

De føringer og premisser som fremgår av kommunedirektørens forslag til 
Handlingsprogram 2023-2026 legges til grunn for kommunens aktiviteter og 
tjenesteproduksjon i planperioden, med de endringer som fremgår av 
tilleggsinnstillingen.  

2. Driftsrammer  

2. Implementering av planen skjer gjennom:

• ordinær virksomhetsplanlegging
• årlig rullering av Handlingsprogrammet, ved tiltak med økonomisk

konsekvens
• egne saker - tiltak av prinsipiell karakter

3. Rapportering på arbeidet skjer gjennom kommunens årshjulsprosesser

[Lagre vedtak]

50/22 Tilleggsinnstilling til Handlingsprogram 2023-2026

Behandlet av Møtedato Saksnr.
1 Formannskapet 22.11.2022 230/22
2 Råd for personer med 24.11.2022 26/22
funksjonsnedsettelse
3 Eldrerådet 24.11.2022 28/22
4 Ungdomsrådet 24.11.2022 50/22
5 Kommunestyret 13.12.2022

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Handlingsprogram 2023-2026

De føringer og premisser som fremgår av kommunedirektørens forslag til
Handlingsprogram 2023-2026 legges til grunn for kommunens aktiviteter og
tjenesteproduksjon i planperioden, med de endringer som fremgår av
tilleggsinnstillingen.

2. Driftsrammer
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Driftsbudsjettet for 2023 vedtas som vist i kommunedirektørens forslag vedlegg «§ 5-
4 Bevilgningsoversikter – drift (1A)», og de endringer som fremgår av 
tilleggsinnstillingen.  

2.1 Bevilgningsoversikt tjenesteområder  

Netto bevilgning per tjenesteområde vedtas som vist i kommunedirektørens 
forslag vedlegg «§ 5-4 Sum bevilgninger drift, netto (1B)», og de endringer 
som fremgår av tilleggsinnstillingen.  

Kommunedirektøren gis fullmakt til å fordele midler fra overordnet ansvar, 
herunder statlige tilskudd og lønnsreserven, til de enkelte tjenesteområdene.  

2.2 Økonomisk oversikt etter art  

Driftsbudsjettet for 2022 vedtas som vist i kommunedirektørens forslag “5-6 
Økonomisk oversikt etter art - drift (3)”, og de endringer som fremgår av 
tilleggsinnstillingen.  

3. Investeringsrammer  

Investeringsbudsjettet for 2023 vedtas som i vist i kommunedirektørens forslag 
vedlegg «§ 5-5 Bevilgningsoversikter – investering (2A)» og «§ 5-5 
Bevilgningsoversikter – investering (2B)», og de endringer som fremgår av 
tilleggsinnstillingen.   

4. Skatt  

Skatt på inntekt og formue for 2023 utskrives etter den maksimalsats Stortinget 
fastsetter.   

5. Lån  

For 2023 gis fullmakt til følgende låneopptak:  

a.     Lån til finansiering av egne investeringer, inntil 824 mill. kroner.  
b.     Startlån fra Husbanken til videre utlån, inntil 300 mill. kroner.  
c.     Likviditetslån, inntil 250 mill. kroner.  

Kommunedirektøren gis fullmakt til å godkjenne lånevilkår for ovennevnte 
lånerammer.  

6. Gebyrer, avgifter og brukerbetalinger  

Gebyrer, avgifter og brukerbetalinger for kommunale tjenester vedtas særskilt i egen 
sak som behandles samtidig med tilleggsinnstillingen.  

Driftsbudsjettet for 2023 vedtas som vist i kommunedirektørens forslag vedlegg «§ 5-
4 Bevilgningsoversikter - drift (1A)», og de endringer som fremgår av
tilleggsinnstillingen.

2.1 Bevilgningsoversikt tjenesteområder

Netto bevilgning per tjenesteområde vedtas som vist i kommunedirektørens
forslag vedlegg «§ 5-4 Sum bevilgninger drift, netto (1B)», og de endringer
som fremgår av tilleggsinnstillingen.

Kommunedirektøren gis fullmakt til å fordele midler fra overordnet ansvar,
herunder statlige tilskudd og lønnsreserven, til de enkelte tjenesteområdene.

2.2 Økonomisk oversikt etter art

Driftsbudsjettet for 2022 vedtas som vist i kommunedirektørens forslag "5-6
Økonomisk oversikt etter art - drift (3)", og de endringer som fremgår av
tilleggsinnstillingen.

3. Investeringsrammer

Investeringsbudsjettet for 2023 vedtas som i vist i kommunedirektørens forslag
vedlegg «§ 5-5 Bevilgningsoversikter - investering (2A)» og «§ 5-5
Bevilgningsoversikter - investering (2B)», og de endringer som fremgår av
tilleggsinnstillingen.

4. Skatt

Skatt på inntekt og formue for 2023 utskrives etter den maksimalsats Stortinget
fastsetter.

5. Lån

For 2023 gis fullmakt til følgende låneopptak:

a. Lån til finansiering av egne investeringer, inntil 824 mill. kroner.
b. Startlån fra Husbanken til videre utlån, inntil 300 mill. kroner.
c. Likviditetslån, inntil 250 mill. kroner.

Kommunedirektøren gis fullmakt til å godkjenne lånevilkår for ovennevnte
lånerammer.

6. Gebyrer, avgifter og brukerbetalinger

Gebyrer, avgifter og brukerbetalinger for kommunale tjenester vedtas særskilt i egen
sak som behandles samtidig med tilleggsinnstillingen.
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7. Strakstiltak for strømsparing  

Strakstiltak for strømsparing vedtas i henhold til beskrivelse i tilleggsinnstillingen.  

8. Økt lånegaranti  

Asker kommune garanterer med selvskyldnerkausjon for lån som Norges 
Cykleforbunds kompetansesenter AS (NCK) tar opp til bygging av velodrom.  

• Garantien er stilt for KLP Banken AS   
• Kausjonen gjelder for lånets hovedstol, maksimalt 165 millioner kroner, med 

tillegg av 10 prosent av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av 
eventuelle påløpte renter og kostnader. Det maksimale beløpet som det 
kausjoneres for er 181,5 mill. kroner som reduseres i takt med nedbetalingen 
på lånet.   

• Kausjonsansvaret gjelder fra 1. oktober 2020 og opphører 1. oktober 2058 
med tillegg av 2 år.  

• Asker kommune etablerer pant i NCKs eiendom. Manglende panteetablering 
vil ikke ha betydning for gyldigheten av denne kausjonen overfor långiver.  

• Vedtaket må godkjennes av departementet etter kommuneloven § 14-19.   
• Vedtaket erstatter tidligere vedtak om lånegaranti.  

 
 

 

Behandling 

Direktør Kai Lund innledet til saken. 

Forslag fremmet av Eriksen 
Ungdomsrådet mener at helsestasjonen på Filtvet må skjermes for nedleggelse. 
Kommunen må ta vare på kommunenes tettsteder og en eventuell nedleggelse vil 
ramme et lite lokalmiljø sør i kommunen i stor grad.  
 
Forslag fra Hollender 
Ungdomsrådet er bekymret for kommunens gjeldsgrad, særlig med tanke på 
strammere kommuneøkonomi fremover 
 
Ungdomsrådet mener helsesykepleiere og helsestasjoner for ungdom, også 
Helsestasjon for ungdom på Røyken, må skjermes for nedleggelse 

Hollender ba om følgende protokolltilførsel: 

7. Strakstiltak for strømsparing

Strakstiltak for strømsparing vedtas i henhold til beskrivelse i tilleggsinnstillingen.
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Cykleforbunds kompetansesenter AS (NCK) tar opp til bygging av velodrom.
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pålånet.

• Kausjonsansvaret gjelder fra 1. oktober 2020 og opphører 1. oktober 2058
med tillegg av 2 år.

• Asker kommune etablerer pant i NCKs eiendom. Manglende panteetablering
vil ikke ha betydning for gyldigheten av denne kausjonen overfor långiver.
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• Vedtaket erstatter tidligere vedtak om lånegaranti.
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Denne representant merker seg at ingen fra kommunens administrasjon hadde 
mulighet til å innlede saken om handlingsprogram eller saken om 
tilleggsinnstillingen. Det var heller ikke nok eksemplarer av det trykkede 
handlingsprogrammet til alle medlemmer som møtte på ungdomsrådets møte i 
oktober 2022, og faste medlemmer ble derfor prioritert. 

Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
Forslag fra Eriksen ble enstemmig vedtatt 
Forslag fra Hollender ble enstemmig vedtatt. 
 
Innstilling 

1. Handlingsprogram 2023-2026  

De føringer og premisser som fremgår av kommunedirektørens forslag til 
Handlingsprogram 2023-2026 legges til grunn for kommunens aktiviteter og 
tjenesteproduksjon i planperioden, med de endringer som fremgår av 
tilleggsinnstillingen.  

2. Driftsrammer  

Driftsbudsjettet for 2023 vedtas som vist i kommunedirektørens forslag vedlegg 
«§ 5-4 Bevilgningsoversikter – drift (1A)», og de endringer som fremgår av 
tilleggsinnstillingen.  

2.1 Bevilgningsoversikt tjenesteområder  

Netto bevilgning per tjenesteområde vedtas som vist i 
kommunedirektørens forslag vedlegg «§ 5-4 Sum bevilgninger drift, netto 
(1B)», og de endringer som fremgår av tilleggsinnstillingen.  

Kommunedirektøren gis fullmakt til å fordele midler fra overordnet 
ansvar, herunder statlige tilskudd og lønnsreserven, til de enkelte 
tjenesteområdene.  

2.2 Økonomisk oversikt etter art  

Driftsbudsjettet for 2022 vedtas som vist i kommunedirektørens forslag 
“5-6 Økonomisk oversikt etter art - drift (3)”, og de endringer som fremgår 
av tilleggsinnstillingen.  

3. Investeringsrammer  

Investeringsbudsjettet for 2023 vedtas som i vist i kommunedirektørens forslag 
vedlegg «§ 5-5 Bevilgningsoversikter – investering (2A)» og «§ 5-5 
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Bevilgningsoversikter – investering (2B)», og de endringer som fremgår av 
tilleggsinnstillingen.   

4. Skatt  

Skatt på inntekt og formue for 2023 utskrives etter den maksimalsats Stortinget 
fastsetter.   

5. Lån  

For 2023 gis fullmakt til følgende låneopptak:  

d.     Lån til finansiering av egne investeringer, inntil 824 mill. kroner.  
e.     Startlån fra Husbanken til videre utlån, inntil 300 mill. kroner.  
f.     Likviditetslån, inntil 250 mill. kroner.  

Kommunedirektøren gis fullmakt til å godkjenne lånevilkår for ovennevnte 
lånerammer.  

6. Gebyrer, avgifter og brukerbetalinger  

Gebyrer, avgifter og brukerbetalinger for kommunale tjenester vedtas særskilt i 
egen sak som behandles samtidig med tilleggsinnstillingen.  

7. Strakstiltak for strømsparing  

Strakstiltak for strømsparing vedtas i henhold til beskrivelse i 
tilleggsinnstillingen.  

8. Økt lånegaranti  

Asker kommune garanterer med selvskyldnerkausjon for lån som Norges 
Cykleforbunds kompetansesenter AS (NCK) tar opp til bygging av velodrom.  

• Garantien er stilt for KLP Banken AS   
• Kausjonen gjelder for lånets hovedstol, maksimalt 165 millioner kroner, 

med tillegg av 10 prosent av til enhver tid gjeldende hovedstol til dekning 
av eventuelle påløpte renter og kostnader. Det maksimale beløpet som 
det kausjoneres for er 181,5 mill. kroner som reduseres i takt med 
nedbetalingen på lånet.   

• Kausjonsansvaret gjelder fra 1. oktober 2020 og opphører 1. oktober 
2058 med tillegg av 2 år.  

• Asker kommune etablerer pant i NCKs eiendom. Manglende 
panteetablering vil ikke ha betydning for gyldigheten av denne kausjonen 
overfor långiver.  
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• Vedtaket må godkjennes av departementet etter kommuneloven § 14-19.   
• Vedtaket erstatter tidligere vedtak om lånegaranti.. 

2. Ungdomsrådet har følgende innspill til kommunedirektørens tilleggsinnstilling: 

• Ungdomsrådet mener at helsestasjonen på Filtvet må skjermes for 
nedleggelse. Kommunen må ta vare på kommunenes tettsteder og en 
eventuell nedleggelse vil ramme et lite lokalmiljø sør i kommunen i stor 
grad.  
 

• Ungdomsrådet er bekymret for kommunens gjeldsgrad, særlig med tanke 
på strammere kommuneøkonomi fremover 
 

• Ungdomsrådet mener helsesykepleiere og helsestasjoner for ungdom, 
også helsestasjon for ungdom på Røyken, må skjermes for nedleggelse 

 

[Lagre vedtak]  
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Referatsaker 

1. Presentasjon – Nye Hvalstad skole ved prosjektleder Henrik Stemsrud 

2. Presentasjon – temaplan oppvekst v/direktør Kai Lund og rådgiver       
Hege Oshaug. 

3. Presentasjon – innledning til sak 46/22 v/juridisk rådgiver Linda Vindenes. 

4. Presentasjon - innledning til sak 47/22 v/direktør Kai Lund 

5. Presentasjon - innledning til sak 48/22 v/avdelingsleder Klaus Øiseth  

 

6. Ingjerd Skjerven fra Our Democracy hadde en evaluering av 
Askerkonferansen sammen med ungdomsrådet. Ungdomsrådets 
medlemmer ga tilbakemeldinger på både ting som var bra og ting som ikke 
hadde fungert så bra. . 
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